
Mondelinge vraag voor Raadsvergadering 17 december 2019:

Hoe gaat de wethouder reageren naar de provincie nu deze stelt dat Gemeente Rijswijk zich 
volgens ons provinciebestuur moet houden aan de woonvisie en het convenant 'Gaten dichten in 
Haaglanden'?

Achtergrondinformatie: Naar aanleiding van beantwoording van vragen door van de PvdA, GL en 
SP- fracties in de Provinciale Staten gesteld, geeft Geduputeerde Staten aan dat de gemeente 
Rijswijk zich aan gemaakte afspraken dient te houden.


